



Date: 02 September 2025
Ref : 39/BDAM /2025

التاريخ: 02/09/2025
المرجع: 39/BDAM/2025

Gentlemen / Disclosure & Compliance Section
Market Operations Surveillance Dept -Abu Dhabi
securities Exchange

السادة / قسم الإفصاح والامتثال – إدارة العمليات والرقابة المحترمين
سوق أبوظبي للأوراق المالية

After Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Changing the timing of the next meeting of the Board of Directors of Sharjah Islamic Bank, which is scheduled to be held on Thursday 04/09/2025

الموضوع : تغيير توقيت اجتماع مجلس إدارة مصرف الشارقة الإسلامي القادم المقرر انعقاده يوم الخميس الموافق 2025/09/04

In continuation of our letter No. 37/BOD/2025 dated 01/09/2025 regarding the upcoming meeting of the Board of Directors of Sharjah Islamic Bank scheduled to be held on Thursday 04th September 2025 The Meeting has been Rescheduled from 11:00^{am} To 10:00^{am}, at the Bank Tower in Sharjah, where topics of a regular nature will be discussed, as well as the commencement of the sale of treasury shares starting from 01/09/2025 and after the approval of the Board of Directors of Sharjah Islamic Bank.

إلحاقاً لكتابنا رقم 37/BOD/2025 بتاريخ 01/09/2025 بشأن اجتماع مجلس إدارة مصرف الشارقة الإسلامي القادم والمقرر انعقاده يوم الخميس الموافق 04/09/2025 فقد تم تعديل توقيت الاجتماع من الساعة الحادية عشر صباحاً إلى الساعة العاشرة صباحاً، في برج المصرف بالشارقة، حيث سيتم مناقشة موضوعات تعتبر ذات طبيعة اعتيادية، كما سيتم مناقشة بدء بيع أسهم الخزينة ابتداء من 2025/09/01 وبعد موافقة مجلس إدارة مصرف الشارقة الإسلامي.

We appreciate your cooperation,

نقدر لكم تعاونكم ،،

Mohamed Ibrahim Alhammadi
Secretary of the Board of Directors

محمد إبراهيم الحمادي
أمين سر مجلس الإدارة